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Fractie PvdA - naar aanleiding van beantwoording vraag 10 

Vraag Het antwoord op vraag 1 mbt de stand van zaken van de versnellingsactie en semi-permanente 
woningbouw is namelijk slechts een verwijzing naar de Voortgangsrapportage Projecten. Daarin is 
inderdaad de stand van zaken van verschillende projecten terug te vinden via een interactieve kaart, 
maar daar is niet duidelijk terug te vinden hoe het staat met de ontwikkeling van de Scholtensteeg. Daar 
waren ong. 100 woningen voorzien (semi-permanent, zowel sociale huur als middelduur). Nu lees ik dat 
er wordt gesproken over de bouw van woon-werk-kavels, maar niets over geplande bouw van de semi-
permanente woningen. Ik zou graag helder worden geïnformeerd over de stand van zaken mbt de 
Scholtensteeg. 
 
Mbt de Kanonsteeg: er wordt niet gesproken over hoeveel sociale huurwoningen het nu gaat. Laatste 
informatie die ik had uit de Jaarschijf 2017 was dat het ging om 11 sociale huurwoningen, is dat aantal 
nog hetzelfde? 
 

Antwoord Jansen Vastgoed en deltaWonen zijn verantwoordelijk voor de planvorming van de semi-permanente 
woningen. Van onze kant is er op dit moment geen nieuws te melden over deze plannen. Binnenkort 
zullen wij bestuurlijk met hen de stand van zaken bespreken.” 
De woonwerklocaties waar u naar verwijst, liggen naast de plek van semi-permantente woningbouw. 
 
De stand van zaken Kanonsteeg is als volgt: 
Er is een omgevingsvergunning aangevraagd voor 14 appartementen. 
 
 

 
 


